
PIUG styrelsemöte 5/2022  
 
Protokoll fört vid Pargas Idrotts- och Ungdomsgård Ab:s styrelsesammanträde 22.11.2022 via Teams. 
 
 
Närvarande: 
 
Mariella Ramstedt, ordförande  Övriga närvarande: 

 Mikael Enberg, vd  
Yngve Sjöblom   Patrik Nygrén (till kl 18.55) 
Maj Björk  Jonas Nylund (till kl 18.55) 
Stefan Lindström 
Helena Särkijärvi, suppleant 
  
   
  
§ 1 Ordförande Mariella Ramstedt öppnade mötet kl 17.10 
 
§ 2 Sammanträdet konstaterades vara lagligt sammankallat och beslutfört 
 
§ 3 Föredragningslistan godkändes 
 
§ 4 Beslut om ökad låneupptagning för byggandet av nya idrottshallen 
 
På grund av höjda byggkostnader har nya kostnadsuppskattningar begärts i november på byggandet 
av nya idrottshallen. Rakennustoimisto Laamo Oy uppskattade kostnaderna till 3,43 M€ och Sitowise 
Oy till 3,52 M€. Detta betyder att jämfört med den ursprungliga kostnadsberäkningen på 3,15 M€, 
har byggkostnaderna ökat med ca 285 000 – 370 000 €. En gång som förbinder nuvarande PIUG med 
den nya hallen, har av Rakennustoimisto Laamo Oy beräknats kosta 160 000 €. Gårdsarbetena 
uppskattas till ca 70 000 € vilket gör att vi har en ny kostnadsuppskattning på 3,75 M€ (inklusive 
gårdsarbeten och gång mellan hallarna). Gången mellan hallarna har inte i denna form och med 
denna kostnadsuppskattning behandlats i projektets planeringsgrupp. 
Patrik Nygrén och Jonas Nylund deltog på mötet som stadens och majoritetsägarens representanter. 
De framförde ett starkt önskemål om att gången mellan hallarna borde förverkligas i byggskedet. En 
gång mellan hallarna skulle göra hallarna till en attraktiv helhet där det kunde arrangeras mässor, 
utställningar, partidagar och många andra evenemang, samtidigt som också idrottsföreningarna 
kunde ha nytta av den t.ex. i samband med turneringar. Nygrén och Nylund föreslog för styrelsen att 
den totala kostnadsökningen på 600 000 € skulle fördelas så att staden ökar sitt aktieinnehav via 
riktad aktieemission med 300 000 € (från ursprungliga 800 000 € till 1,1 M€) och att PIUG Ab ökar sin 
låneupptagning med 300 000 € till totalt 1,9 M€. 
Styrelsen beslöt efter diskussion att enhälligt godkänna att för att förverkliga nya hallen kan PIUG Ab  
lyfta ett lån på högst 1,8 M€ under förutsättning att Pargas stad ökar sitt aktieinnehav med 400 000 € 
till totalt 1,2 M€. 
 
§ 5 Anhållan till stadsstyrelsen om borgen för förhöjt banklån 
 
Styrelsen beslöt att PIUG Ab lämnar in en anhållan till stadsstyrelsen om kommunal borgen för ett lån 
på högst 1,8 M €. 
 
§ 8 Övriga ärenden 
 
Inga övriga ärenden. 
 



§ 9 Nästa möte 
 
Nästa möte hålls 15.12.2022 kl 18 på Jazz Café AXO 
 
§ 10 Mötet avslutades kl 19.17. 
 
 
 
 
 
 
 

 
Mariella Ramstedt , ordf.   Mikael Enberg, sekr. 
 
 
 
 
 
 
Yngve Sjöblom   Stefan Lindström 
 
 
 
 
 
 
Maj Björk    Helena Särkijärvi 
 
 
 
 
 


